
Z á p i s č.3 

              

z jednání Exekutivy Jihomoravského krajského svazu házené dne 18.3.2013 

Přítomni : Ing. Antonín Levíček, Ing. Milan Letev, Lenka Kristová,  

                  RNDr. Jiří Konicar, Zdeněk Teller,  

Omluven : Ladislav Dvořák, Bc. Jiří Obršlík 

Hosté : Ladislav Kocáb 

 

a/Problematika Exekutivy : 

  - Ing. Antonín Levíček informoval o materiálech obsahujících výsledky jednání krajské  

    konference Jihomoravského kraje, které byly řádně a včas odeslány na ČSH do Prahy,  

    kde se údajně ztratily 

  - Exekutiva ČSH proto hodlá volbou dosažené výsledky konference zrušit, z toho důvodu  

    byly tyto výsledky zaslány na ČSH znovu elektronickou formou, ale dosud není žádná  

    odezva, bylo proto dohodnuto, že pokud nebudou zaslané výsledky uznány, 

    svolá JmKSH konferenci náhradní s tím, aby byly původní dosažené 

    výsledky potvrzeny 

 

- RNDr. Jiří Konicar informoval o výsledcích pracovní porady se zástupci krajských svazů  

  konané dne 1.3.2013 v penzionu Rytířsko 

  Hlavními body programu bylo: 

  1/vyhodnocení projektu “Házená pro všechny“ v r.2012 a jeho perspektivy pro r.2013 

     - o výsledcích i perspektivách informovala pí. Vozobulová, obecně bylo konstatováno,        

       že vybavení pro školy není dostačující  - není dostatek rozlišovacích triček, míčů,  

       branek a triček pro rozhodčí 

     - byl podán přehled o stávajícím počtu škol v jednotlivých krajích, které se těchto soutěží  

        účastní 



  2/ druhým stěžejním bodem porady bylo vyhodnocení hospodaření krajských svazů házené 

      v r. 2012 a návrh hospodaření v r. 2013 včetně rozpočtů jednotlivých krajů, bylo  

       poukázáno na nedostatky, které se v hospodaření krajů v r. 2012 vyskytly a doporučen  

       postup, který sjednotí účetnictví krajů s účetnictvím Českého svazu házené 

 

 

b/Problematika komise mládeže : 

  - Lenka Kristová se kriticky vyjádřila k výsledkům porady ČSH o provádění projektu  

   „Školní ligy“ a to zejména k zajišťování potřebného materiálu pro školy, o nedostatcích  

    bude jednáno na příští schůzi komise mládeže ČSH 

  - Novinářský kalamář - byly obeslány školy v působnosti našeho kraje a vyzvány k účasti 

    na konání základního kola, akce dosud probíhá, počet přihlášených není znám 

  - výběrový kemp chlapců družstva pro “Olympiádu mládeže“ byl již svolán, zatím chybí 

    termín na svolání družstva dívek /pí Kupková/ 

 

c/Problematika soutěžní komise 

- rozpis krajských soutěží pro jaro 2013 byl  vydán a rozeslán 

- je třeba dořešit posuzování požadavků oddílů na změnu termínu konání mistrovských 

  utkání zejména jednotný výklad pro ukládání poplatků za tyto změny, je třeba rozhodnout, 

   jestli tyto změny a jejich potřebnost budou posuzovány individuálně nebo paušálně 

 

d/Problematika komise rozhodčích : 

- Zdenek Teller oznámil, že obdržel od KR ČSH pozvánku na  její zasedání rozšířené o  

  předsedy KR jednotlivých krajů, v pozvánce je uvedeno, že předsedové jednotlivých krajů si  

  zajistí úhradu cestovného u svého krajského svazu, bylo konstatováno, že tento požadavek je  

  neoprávněný, protože se jedná o akci ČSH, Ing Antonín Levíček projedná tuto záležitost  

  s p.Chvalným a zajistí nápravu       



 

Příští schůze Exekutivy JmKSH  se bude konat v pondělí  22.04.2013  v 16:00 hod.                   

v restauraci Vegas Club.                                                                  

                                                          Zapsal: RNDr. Jiří Konicar 

 

 

                                                                  

 


